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Svenska Jujutsu federationen protokoll för möte nr 7 
Datum Tisdagen den 16/5 2023 
Tid Kl: 19.00-20.00 
Plats Digitalt möte via Teams 
Närvarande Jonas Elfving, Fredrik Sandberg, Niclas Sjöberg, 

Stina Lundgren Högbom, Irene Brändström 
§ 

22.  Mötets öppnande 

Ordförande Jonas Elfving förklarade möte öppnat kl 19:00. 

23.  Val av mötesfunktionärer 

Till justerare valdes Fredrik Sandberg. 

24.  Mötesprotokoll 

a. Protokoll nr 4, ej inlämnat, frågan bordlägges. 

b. Årsmötesprotokoll, ej inlämnat, frågan bordlägges. 

c. Protokoll nr 6, arbete pågår, frågan bordlägges. 

25.  Från årsmötet 

a. Status granskning av ekonomi 

Daniel Norrgård har fått alla digitala filer för att göra en granskning, arbetet fortsätter.  

b. Uppdatering stadgar 

Frågan bordlägges. 

26.  Ekonomi rapportering 

 a. Nuvarande läge 

 Återrapport av EM för juniorer. Kan komma in mer pengar, återrapporteringen hackar, vet inte om     
alla har betalat. Löpnummer, reglerat och klart. Paris Open seniorer, landslagscoacherna har inte    
stämt av detta. Begärt från Mona (kansliet) att komma in i Access programmet. 

 b. Budget och ekonomi landslag 

Paralandslaget har beviljats 50% av kostnaderna upp till 50 000 kr från SBKF för deltagande på VM. 
Detta ger paralandslaget budget att skicka två tävlande och två funktionärer. Kassören behöver få 
veta vem som åker och upprätta en parakostnadsenhet. 

Fredric önskar en förändrad hantering kring ekonomin för landslaget och kommer att se över den 
ekonomiska rapporteringen framför allt med avseende av fakturering (klubb eller enskild).  

Flygbiljetter för VM är bokade för para- och newaza landslaget och Rob Haans.  

Styrelsen beslutades att Förbundet ska ordna kreditkort till Rob Haans, Isabell Sarfati och Linda 
Lindström. Även Klas Lette som bokar resor åt oss ska få ett kreditkort. kreditlimiten kommer även 
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höjas till 200 000 kr. SvJJF har ett kommanditbolag från 2011 som inte har använts och som inte 
behövs längre då namnskyddet inte behövs. Beslutades att uppdra till Jonas att avregistrera bolaget. 

27.  Förbundsutveckling 

a. Möte med JJIF, Paris Open 

Ordförande rapporterade att han haft möte med JJIF och andra delegater under båda tävlingsdagarna 
där Jonas förklarade rådande situation ekonomin och att vi kommer att delta de närmaste åren 
utifrån våra förutsättningar. 

Safe guardien officers där Isabell och Jocke är tillfrågade och båda har tackade ja till detta. 

Noterades att Niclas Sjöberg är tillfrågad som domare till World Games och Thailand Open. SvJJF 
ställer sig positiva till nomineringen. Niclas måste skyndsamt inlämna registerutdrag till Stina i 
enlighet med tidigare taget beslut för att kunna delta som domare. 

b. JJEU ordförande möte 

Noterades att Jonas och Isabell deltog i detta möte. Mötet presenterade vilka frågor som är aktuella 
och som det arbetas med inom JJEU, stort fokus under mötet låg på frågor inför JJIF årsmötet under 
VM och frågor som kan vara intresserade ur ett europeiskt perspektiv. 

28.  Föreningsutveckling 

a. Medlemsmöte  

Ett möte hölls förra veckan där budget, verksamhetsplan och inkomna svar från medlemsenkäten 
presenterades. Mötet var uppskattat och deltagarna önskade fler liknande möten.  

b. Medlemsenkät 

Det fanns 50 svar på medlemsenkäten. Enligt inlämnade svar från föreningarna är ca 98% av 
föreningarna anslutna till en stilorganisation. Ju-jutsu kai är störst och har ca 60% av våra 
medlemsföreningar anslutna. 

På verksamhetssidan uppger 15 % av föreningarna att de bedriver någon form av jujutsu relaterad 
tävlingsverksamhet, 13 % har parajutsu och 25 % har aktiviteter för de över 60 år.  

På frågan om behov av stöd önskar 60% av föreningarna stöd inom frågor rörande barn och 
ungdomsverksamhet. 40% önskar stöd för idrottsligt innehåll (kost, skador, teknikutveckling). 40% 
önskar stöd för föreningshantering (organisation, jämställdhet och demokratifrågor). 

c. Föreningsutveckling – hur fortsätter vi 

120 000 kr är anslaget till detta. Vad vill vi uppnå med dessa punkter och hur kan vi sätta upp målen 
med våra olika budgetposter såsom läger, utbildning och föreningstillväxt.  

En viktig del är att se över vilka stöd och samarbeten vi kan få med RF/SISU och hur vi kan samverka 
med de som anordnar ”egna” utbildningar utanför SvJJF’s och SBKF’s regi. En kravspecifikation bör tas 
fram vad som gäller för stöd från förbundet samt vilka bidrag som erbjuds för att gå dessa 
utbildningar ex. genom RF/SISU, frågan om styrelsen kan stötta klubbarna att anordna utbildningar 
diskuterades. Jonas uppdrog att fortsätta bearbetningen av frågan. 

d. Ansökan om bidrag 

NJS har ansökt om 5000 kr i bidrag till lägret med 7 klubbar och 40 deltagare.  
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Noterades att Niclas och Fredric är jäviga och deltog inte i beslutet.  Konstaterades att syftet är bra, 
aktiviteten för klubbarna är bra men styrelsen måste först besluta om hur hanteringen av dessa 
medel ska ske innan beslut i frågan kan fattas.  

Ansökan bordläggs tills hanteringen av medlen för föreningsutvecklad är beslutat och ansökningen 
öppnad för alla föreningar så ansökan ur denna pott kan ske på lika villkor för alla.  

29.  Tävling 

a. Uppdatering regler (Arrangörsregler och Tävlingsregler Fight) 

Ordföranden har gjort ett utskick. Arbetet pågår. 

b. Ny tävlingsorganisation tidigare känd som sport och domarråd 

Fredric kommer att lyfta frågan med landslagscoacherna först innan vidare hantering sker, detta för 
att inhämta deras synpunkter i frågan. 

c. Paris Open 

14 svenska deltagare där det blev 2 guld, 1 silver och 3 brons. En artikel med resultaten ska läggas 
upp på hemsidan.  

d. VM 

Kvar att anmäla boenden för VM samt resor för fightinglandslaget. 

30.  Övriga frågor 

a. Landslaget 

En arbetsbeskrivning till landslaget önskas, de har ingen i dag. 

b. Sponsring 

I dag använder vi Craft men vi vet inte hur samarbete ser ut. Beslut måste fattas över vilka tävlanden 
som ska få vad. ABC nivå diskuterades även för landslagsklädsel där ex A får allt och C får kanske 
enbart en jacka.  

Linda Lindström har inkommit med en förfrågan om att använda en annan dräktleverantör än 
Justport. Frågan om enhetlighet inom landslaget diskuterades och styrelsen anser att det är viktigt att 
det är enhetligt inom landslaget och därmed önskvärt med en sponsor som kan erbjuda utrustning 
för hela landslaget. Sponsringsfrågan måste lösas under hösten.  

c. SM 2024 

Vem vill vara arrangör, vill vi vara med under SM-veckan, vinter eller sommar eller fristående, vad vill 
föreningarna som bedriver tävlingsverksamhet göra är frågor som styrelsen behöver få svar på. 

31. Nästa möte 

Mötet blir 15 juni kl 19:00. 

32. Mötets avslutande 

Ordföranden tackade för visa intresse och avslutade mötet. 

 



2023-04-18 
4 (4) 

 

 

 

____________________________________      ______________________________ 

Jonas Elfving ordförande   Irene Brändström sekreterare 

 

 

_____________________________________ 

Fredrik Sandberg Justerare 


